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Aan: 
De heer Hart en mevrouw Van Elteren, 
 
In afschrift aan: 
Provinciale Staten van Utrecht 
 

 

 
 

 

ONDERWERP Beantwoording schriftelijke vragen 
ex. art. 47 betreffende Plantaardige 
opties 

DATUM 02‑04‑2024 
DOCUMENTNUMMER UTSP-67524771-45828 
CONTACTPERSOON Bart Kraaijvanger 

TELEFOONNUMMER +31621517485 
E-MAILADRES bart.kraaijvanger@provincie-

utrecht.nl 
DOMEIN/OPGAVE LLO 
TEAM NEL 

BIJLAGEN Geen 

Geachte heer Hart en mevrouw Van Elteren, 
 
Op 12 maart hebben wij uw vragen over ‘plantaardige opties’ ontvangen. Hieronder beantwoorden wij uw vragen. 
 
Uw toelichting  
Bij de Memo Jaarplan 2024 Voedselagenda (Statencommissie RGW, 24-01-2024) heeft GroenLinks een aantal 
vragen gesteld over de plantaardige opties in de catering en het bedrijfsrestaurant van het Provinciehuis. Uit de 
beantwoording bleek dat de Provincie Utrecht mooie doelen heeft voor de transitie naar een meer plantaardig 
aanbod in de provinciale catering en het bedrijfsrestaurant, maar dat deze doelen niet gehaald worden. Zo zou het 
aanbod eind 2023 50% plantaardig en 50% dierlijk moeten zijn, maar blijkt dat er begin 2024 iets minder dan 20% 
plantaardig aangeboden wordt. Bovendien doet onze provincie mee met het convenant “lokale en duurzame 
voedselkeuzes”, waarin wordt ingezet op een verhouding van 80% plantaardig en 20% dierlijk. Naar aanleiding van 
bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vervolgvragen aan het college van Gedeputeerde Staten. 
 
 
Vraag 
1. Is het college het met ons eens dat er stappen gezet moeten worden om op korte termijn het doel van 50% 

plantaardig en 50% dierlijk aanbod alsnog te halen? En dat er ook duidelijkheid moet zijn over hoe we 
toewerken naar de verhouding van 80% plantaardig en 20% dierlijk aanbod, zoals afgesproken in het 
convenant “lokale en duurzame voedselkeuzes”? Zo ja, welke stappen is het college voornemens om hierin te 
zetten? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord  
Wij zijn van mening dat er afgelopen jaar grote stappen zijn gezet in het verbeteren van het aanbod van de 
cateraar. Zo zijn de aangeboden lunches bij de vergaderzalen standaard vegetarisch, zijn er meer goede acties 
opgezet (zoals de tasjes van in Instock Market1) en is de samenwerking intern tussen de teams Voedselagenda en 
facilitair verdiept. Dit neemt niet weg dat er nog stappen zijn te zetten in de verhouding plantaardig en dierlijk 
aanbod in de eigen catering en bedrijfsrestaurant. Hierbij zijn gezonde voeding, maar ook draagvlak belangrijke 
uitgangspunten. Het convenant waar u naar verwijst kent verschillende gradaties qua verhoudingen, die variëren 
van 50-50 tot 80-20. Dit convenant is op 21 maart jl. door ons en 16 andere organisaties ondertekend. Iedere partij 

 
1 In de catering van het provinciehuis wordt o.a. gewerkt met reststromen via partner Instock Market, een organisatie die werkt 
met de reststromen van zo'n 100 verschillende aanbieders (boeren, telers en tussenhandelaren). Zo wordt verspilling van deze 
reststromen voorkomen. Om hier extra aandacht voor te genereren zetten we soms acties op, zoals we ook hebben gedaan met 
het aanbieden van groentetassen met reststromen i.s.m. Instock Market: https://instockmarket.nl/. 
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die het convenant heeft ondertekend stelt vervolgens zelf voor de verschillende criteria de ambitieniveaus vast (dit 
is onderdeel van de uitvoering van het convenant), dat zullen wij dus ook gaan doen voor het criterium plantaardig-
dierlijk. Dit is dus niet zoals u stelt al vastgesteld op 80-20. Samen met betrokken partijen, waaronder team facilitair 
en de Voedselagenda bekijken we de komende maanden naar welke verhouding we binnen de provincie Utrecht 
toe willen werken. De ambities zullen onderdeel zijn van de nieuwe aanbesteding voor het cateringcontract dat dit 
jaar wordt voorbereid. De planning is om de tender voor de aanbesteding voor de zomer van dit jaar uit te zetten en 
het nieuwe contract 1 april 2025 in te laten gaan. Door het onderdeel te laten zijn van de nieuwe aanbesteding 
wordt het pad naar een andere verhouding plantaardig en dierlijk aanbod ook duidelijk. Daarbij houden we oog voor 
de keuzevrijheid binnen de catering.  
Wij willen ons dus concentreren op de nieuwe aanbesteding in 2025. Intussen zetten wij in overleg met de cateraar 
stappen die binnen het huidige contract al mogelijk zijn. Daarbij gaat het onder meer om de bewustwordingsweken 
zonder vlees/zuivel en het promoten van plantaardig aanbod als de standaard voor banqueting. Van dit laatste kan 
op verzoek worden afgeweken, zoals gebeurt voor de vergaderingen van Provinciale Staten.  
 
Vraag 
2. In de beantwoording wordt verwezen naar afspraken en het bestaande contract met de huidige cateraar. Er 

wordt ook aangegeven dat er in 2025 een nieuwe aanbesteding plaatsvindt. 
a. Wij hebben begrepen dat het deze cateraar op andere locaties ook lukt om een meer plantaardig aanbod te 
bieden. Welke mogelijkheden zijn er om met de huidige cateraar afspraken te maken over het aanbieden van meer 
plantaardig aanbod, zodat het doel van 50% plantaardig in 2024 alsnog gehaald wordt? Is uw college bereid om 
daarover in gesprek te gaan met de cateraar en de uitkomsten aan Provinciale Staten terug te koppelen? Zo nee, 
waarom niet? 
b. Welke mogelijkheden zijn er om in de nieuwe aanbesteding rekening te houden met, c.q. eisen op te nemen 
over, de doelen van onze provincie voor een meer plantaardig en minder dierlijk aanbod in combinatie met de 
afspraken uit het convenant “lokale en duurzame voedselkeuzes”, zodat wij zeker weten dat een nieuwe cateraar 
gaat voldoen aan deze doelen en afspraken? 
 
Antwoord  
Er vindt doorlopend afstemming plaats met de huidige cateraar over het aanbod in het bedrijfsrestaurant. Daarbij is 
de verhouding plantaardig en dierlijk aanbod een van de aandachtspunten. Wij zijn bereid dit nogmaals extra onder 
de aandacht te brengen bij de huidige cateraar.  
Voor het tweede deel van uw vraag verwijzen wij naar het antwoord op vraag 1. De criteria zoals gesteld in het 
convenant dienen voor ons als input voor de nieuwe aanbesteding.  
 
 
Hoogachtend, 
Gedeputeerde Staten van Utrecht, 
 
 
 
 
 
 
Voorzitter, Secretaris, 
mr. J.H. Oosters mr. drs. A.G. Knol-van Leeuwen 




